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                                                        tč.2   

 

OBČINA ŠENČUR 
Kranjska 11 
4208 Šenčur 

tel. 04 – 2519-100  fax. 2519-111 
e-mail:obcina@sencur.si 

url:www.sencur.si 
Številka: 032-2014/2 
Datum: 20.11.2014   

 
 

Z A P I S N I K 
 

 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v SREDO, 19.11.2014, v sejni 
sobi Občine Šenčur, Kranjska c. 2, Šenčur, s pričetkom ob 16.00 uri. 

 
PRISOTNI: Vanja Umnik, Sebastian Mohar, Tatjana Perčič, Valerij Grašič, Vida Tičar Rebolj, 
Aleksander Gašperlin, Mirjana Čemažar, Simon Kuhar, Slavka Weisseisen, Jan Krajger, Anja 

Pušavec, Bojan Jurančič, Mirko Kozelj, Andreja Pintar, Aleš Perič Močnik in Nuša Bašelj Jagodic 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: Branko Zorman 

 
 
OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, tajnik občine Marija Cankar, poslovna sekretarka 

Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Občine: Aleš Puhar, Anže Kavčič, Marija Trelc in Vesna 
Bolka, predstavnika GTV Kranj, ter novinarja Simon Šubic - Gorenjski glas  in Slavi Bučan – 
Radio Kranj.  

   
             
DNEVNI RED: 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 1. redne konstitutivne seje občinskega sveta   

3. Informacija o tekočih aktivnostih v občini  
4. Predlog Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2015 - prva obravnava  
5. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2015 - prva obravnava 

6. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2014 – peta dopolnitev  
7. Predlog sklepa o izvzemu iz javne rabe 
8. Predlog sklepa o prevzemu športne dvorane Šenčur v upravljanje od Osnovne šole Šenčur 

9. Imenovanje nadzornega odbora in odborov ter komisij občinskega sveta  
10. Pobude in vprašanja  
11. Razno  
 

 
Ad.1 

 

Sejo je vodil župan g. Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter vse ostale navzoče lepo pozdravil in 
po ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 11 svetnikov od 17-ih) pričel z delom. 
 

Svetniki na dnevni red niso posredovali pripomb, zato je župan v sprejem predlagal sledeč  
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SKLEP:  

 
Potrdi se dnevni red 2. redne seje občinskega sveta Občine Šenčur. 
 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.2 
 

Na priloženi zapisnik 1. konstitutivne seje so svetniki posredovali naslednje pripombe:  

 G. Kuhar: v šesti točki pri zapisu predloga g. Grašiča o obveščanju predsednikov krajevnih 
in vaških skupnosti za seje občinskega sveta dodati tudi moj predlog z enako vsebino. 

V izogib nejasnostim je župan pojasnil, da je vabilo z gradivom dostopno vsem občanom 
na spletni strani občine Šenčur, na portalu Kataloga informacij javnega značaja  
http://www.lex-localis.info. 

 G. Mohar: vprašujem, če se zapisniki lektorirajo. Na tretji strani, v 3. točki naj se pravilen 

zapis sklepa glasi:  
 

V Komisijo za potrditev mandatov članov občinskega sveta in ugotovitev izvolitve župana se 
imenujejo:  

1. Mirjana Čemažar, predsednica  

2. Slavka Weisseisen, članica  
3. Vida Tičar Rebolj, članica.  
 

Župan je pojasnil, da zapisnike ne dajemo v lektoriranje, ker je strošek previsok. Vsak svetnik 
ima možnost podati pripombe pred potrditvijo zapisnika. 
 

Ostali svetniki o vsebini zapisnika niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal sledeč   
 
SKLEP: 

 
Potrdi se zapisnik 1. redne - konstitutivne seje občinskega sveta Občine Šenčur, z 
danimi pripombami. 
 

Pri glasovanju je bilo navzočih 14 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.3 
 
Informacije o tekočih aktivnostih je svetnikom posredoval g. Puhar in povedal, da v 

severnem delu občine izvajalci nadaljujejo z deli pri gradnji kanalizacijskega omrežja in 
ureditvi ostale komunalne infrastrukture.  
 

Podpisane so pogodbe za obnovo vodovodnega omrežja (primarni in sekundarni del), za 
primarni del kanalizacije v okviru projekta Gorki, pogodbe za sekundarno kanalizacijo, ceste 
ter za dva že zgrajena kanala od Luž proti Olševku. V tem tednu se aktivno vršijo dela pri 

asfaltiranju lokalnih cest. Na projektu Gorki smo fizično izvedli 86% investicije, na finančnem 
vidiku to pomeni 68%. Vsi štirje zahtevki so bili že posredovani na pristojno ministrstvo, od 
tega sta bila dva že izplačana, za tretji in četrti zahtevek pa pričakujemo, da bosta izplačana v 

novembru oz. decembru, kar smo upoštevali pri pripravi proračuna.  
Obiskala nas je tudi kontrola organa upravljanja in niso ugotovili kršitev pri izvajanju operacije 
ter tudi pripomb niso podali. 
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Na sekundarnem delu je fizično izvedeno 77% kanalizacije, finančno pa 54%. Glavnino 

sredstev, ki nam pripada iz strukturnih skladov smo s strani države dobili izplačano že v 
letošnjem letu, manjši del pričakujemo v januarju 2015. 
 

Glede izgradnje krožišča v poslovno cono, na cesti G2-104 je povedal, da država denarja nima. 
Pri urejanju ceste od krožišča Voklo do krožišča Kranj-vzhod je imela država v preteklem letu 
opredeljeno vsako krožišče posebej, danes pa je bilo na sestanku na DRSC dogovorjeno, da se 

krožišča poenotijo, s tem bi del potrebnih sredstev za izgradnjo krožišča zmanjšali.  
V zvezi z gradnjo državne ceste Britof – Hotemaže je g. Puhar povedal, da vsa zemljišča še 
niso odkupljena, ker država prav tako nima denarja za poplačilo zemljišč. 

 
Tečejo tudi aktivnosti pri spremembah in dopolnitvah OPN-občinski prostorski načrt. V 
preteklem tednu je potekal sestanek z izdelovalcem, podjetjem Locus d.o.o., katerega 

predstavnik je povedal, da so pripravljena stališča do 55 pripomb, ki so bile posredovane v 
času javne razgrnitve. Večina pobud je neusklajenih - ne zavrnjenih, torej jih je še vedno 
možno uskladiti. Računamo, da bomo v naslednjem tednu sprejeli stališča do pripomb ter 

zaprosili za druga mnenja ter začeli usklajevati pogoje z nosilci urejanja prostora na državni 
ravni.  
 

V pripravi je tudi že zimska služba, sklican bo tudi sestanek s predsedniki KS in VS, kjer bo 
govora o tekočih aktivnostih po naseljih in priprava proračuna za prihodnje leto.  
 

 
Ad.4 

 
Predlog Odloka o proračunu Občine Šenčur za leto 2015 - prva obravnava, je predstavila 

računovodkinja, ga. Trelc. 
Povedala je, da je Splošni del proračuna Občine Šenčur za leto 2015 pripravljen v skladu z 
določili Zakona o javnih financah (v nadaljevanju: ZJF). Ta v svojem 10. členu določa, da 

splošni del proračuna sestavljajo: 
-  skupna bilanca prihodkov in odhodkov, 
-  račun finančnih terjatev in naložb in 

-  račun financiranja. 
 
Ker Ministrstvo za finance še vedno ni posredovalo povprečnine za leto 2015 smo oceno 

prihodkov iz naslova glavarine  izračunali na podlagi  povprečnine, ki je določena v Zakonu o 
izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2014 in 2015 (Uradni list RS, št. 101/13).  
ZFO-1 navaja, da je povprečnina  na prebivalca v državi ugotovljen primeren obseg sredstev 

za financiranje z zakonom določenih nalog občin. Tako je primerna poraba občine za 

posamezno proračunsko leto ugotovljen primeren obseg sredstev za financiranje z zakonom 

določenih nalog. Glavarina je, na prebivalca v državi ugotovljen delež dohodnine oziroma 

drugih davkov, odstopljen občinam za financiranje skupne primerne porabe občin. Prihodek 

občine iz glavarine je prihodek občine iz davkov in drugih prihodkov, ki so v skladu z zakonom 

prihodek državnega proračuna v višini glavarine, pomnožene s številom prebivalcev občine in 

popravljene z indeksom raznolikosti občine. 

V bilanci prihodkov in odhodkov se na strani prihodkov izkazujejo vsi prihodki, ki obsegajo 

tekoče prihodke (davčne in nedavčne), kapitalske prihodke, prejete donacije, transferne 
prihodke. 
Na strani odhodkov se izkazujejo vsi odhodki, ki zajemajo tekoče odhodke, tekoče transfere, 

investicijske odhodke in investicijske transfere. 
 



 4 

Primerjava javnofinančnih prihodkov (v nadaljevanju: JFP) in javnofinančnih odhodkov (v 

nadaljevanju: JFO) Občine Šenčur po letih je razvidna iz spodnje tabele in grafa: 

  2010 2011 2012 2013 2014 2015 

JFP 8.944.508,43 7.031.987,49 6.719.422,14 6.391.369,17 6.628.928,93 7.244.990,79 

JFO 6.282.670,38 6.705.308,30 7.155.399,01 5.384.851,10 7.876.528,45 8.584.548,72 
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Iz predloga bilance prihodkov in odhodkov občine Šenčur je razvidno, da v letu 2015 
načrtujemo 7.244.991 EUR prihodkov in 8.584.549 EUR odhodkov. Presežek odhodkov nad 

prihodki je 1.339.558 EUR.  
V primerjavi z realizacijo za leto 2013 so se  prihodki povečali za 13,36%, ter v primerjavi z 
oceno realizacije za leto 2014, so se prihodki povečali za 8,29%. Povečanje prihodkov 

predvidevamo predvsem na transfernih prihodkih. 
V primerjavi z realizacijo odhodkov za leto 2013 so se povečali za 59,42%, v primerjavi z 
oceno realizacije proračuna v letu 2014, so se odhodki povečali za 8,99%. Občutno povečanje 

odhodkov je na investicijskih odhodkih, ki so v letu 2014 in 2015 občutno višji od leta 2013, 
zaradi investicijskih del – kanalizacija v občini Šenčur. 
 
Predlog odloka je dal župan v razpravo, v kateri so svetniki dali naslednje predloge in 

pripombe:  
 G. Grašič je predlagal: 

 povečanje postavke na kontu 0713 –  
  

 gasilci (glede na pomoč in sodelovanje pri    naravnih nesrečah, ki so nas letos prizadele), 
 možnost uvedbe sončnih celic za zmanjšanje stroškov javne razsvetljave, 

 zmanjšanje postavke 1901 – subvencije otroškega varstva na način, da 
subvencioniramo plačevanje zasebnih vrtcev ali sprejmemo Pravilnik, ki  uvaja in ureja 

subvencijo za vse otroke prvega starostnega obdobja, ki niso vključeni v programe 
predšolske vzgoje. 
 

 V zvezi s povečanjem postavke gasilcem je ga. Cankar pojasnila, da je gasilcem za 
požarno varnost namenjeno 109.870 EUR, vendar pa sredstva niso v celoti namenjena 

domačim društvom, sklenjeno imamo tudi pogodbo za sofinanciranje poklicnih gasilcev 
z MO Kranj. 
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Občina Šenčur ima 10 gasilskih društev, katera opremljamo po programu. Vsa leta se 

velik del proračunskih sredstev namenja za opremo gasilcev, katera sledi predpisanim 
standardom. Glede na splošno recesijo se sredstva na postavki niso zmanjševala, 
ampak jih ohranjamo na nivoju prejšnjih let. V primerjavi s sosednjimi občinami 

namenjamo precej velik del sredstev za protipožarno varnost.  
Župan je dodal, da se 37.000 EUR nameni za poklicno gasilsko enoto v Kranju, ki je 
prva odgovorna za požarno varnost. Društva delujejo na prostovoljni bazi, ocenjena so 

po točkovniku. Razdelilnik sredstev pripravi občinski gasilski poveljnik, s katerim bo 
sklican sestanek v prihodnjih tednih skupaj z poveljnikom Civilne zaščite. Na naslednjo 
sejo občinskega sveta bo po besedah župana povabljen občinski gasilski poveljnik.  

 Župan je povedal, da znašajo stroški javne razsvetljave v celotni občini 8.000 EUR na 
mesec. Potekali so že pogovori z Elektrom Gorenjsko, sicer pa bomo iskali 

najugodnejšega ponudnika električne energije.  
G. Puhar je dodal še, da je v postavki zajet strošek električne energije in tekoče 
vzdrževanje. V zvezi z električno energijo je bila sprejeta  Uredba o mejnih vrednostih 
svetlobnega onesnaževanja okolja. Ta uredba določa za varstvo narave pred škodljivim 

delovanjem svetlobnega onesnaževanja, varstvo bivalnih prostorov pred motečo 
osvetljenostjo zaradi razsvetljave nepokritih površin, varstvo ljudi pred bleščanjem, 
varstvo astronomskih opazovanj pred sijem neba in za zmanjšanje porabe električne 

energije virov svetlobe, ki povzročajo svetlobno onesnaževanj. 
Tudi v naši občini smo delno že prešli na LED tehnologijo. Na rekonstuiranih cestah je 
že nameščena javna razsvetljava, ki ima manjšo porabo in zadostuje predpisom iz 

Uredbe. Največ luči je bilo zamenjanih v južnem delu občine in pri vseh novogradnjah.  
 glede zmanjšanje postavke 1901 je ga. Bolkova obrazložila, da je občina Šenčur pri 

plačilih vezana na odločbe Centra za socialno delo Kranj, kateri jih izdaja. Občina 
sofinancira zasebno varstvo v višini 85%. Takih otrok je približno 20. Za   
varuha predšolskih otrok plačujemo 20% celotne cene. To so zakonske osnove. 

Zasebni vrtec je plačljiv na osnovi pogodb. 

 Ga. Čemažar: predlagam, da občinska uprava pripravi strateški plan gasilskih društev, v 

katerem se popišejo obstoječa sredstva, vzpostavi terminski plan nakupa novih sredstev, 

tekoča sredstva naj se ovrednotijo.  

Župan je povedal, da bo na naslednjo sejo povabil občinskega gasilskega poveljnika, ki bo 

predstavil celoten potek delovanja gasilskih društev. Poleg 53.000 EUR, ki so namenjena 

gasilcem plačamo še približno 14.000 EUR požarne takse. Zagotavlja, da so  gasilska 

društva dobro opremljena.  

V nadaljevanju je ga. Cankar povedala, da poleg omenjene višine sredstev namesti tudi 

del sredstev iz naslova civilne zašite, ki tudi nabavljajo specialno opremo in gre direktno na 

gasilska društva. Vrednost nabavljene opreme je približno 12.000 EUR. Tako gasilci kot 

enote civilne zaščite v izrednih razmerah nastopajo enotno.  

 G. Perič Močnik: predlagam proučitev stroškov pri objavah v Juriju za namen volitev. 

Župan je pojasnil, da bo sklican sestanek z direktorico Gorenjskega glasa in da bo ena od 

tem tudi financiranje stroškov objav za volitve.   

 Ga. Umnik: predlagam, da občinska uprava prouči možnost sofinanciranja prevoza otrok 

za izven šolske dejavnosti. 

Župan je povedal, da bomo predlog proučili. 

 Ga. Čemažar: v Načrtu razvojnih programov ni razvidno, kako bomo Šenčur odprli Evropi. 

Predlagam podrobnejšo obrazložitev.  

Župan je pojasnil, da bo Šenčur Evropi odprt v štirih letih. Program smo delali za štiri leta 

in upa, da ga bomo tudi uresničili.  
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 G. Grašič: apeliram na občinsko upravo, da postavi dodatno razsvetljavo na cesti v smeri 

Kranj-Trboje pri odseku na začetku vasi Žerjavka.  

Župan je pojasnil, da bo občinska uprava skupaj z predstavnikom policije in SPV opravila 

ogled in na podlagi priporočila tudi ukrepala, če bo potrebno.  

 

V razpravi so bila svetnikom pojasnjena in obrazložena postavljena vprašanja, nato je župan 
na glasovanje predlagal sledeč predlog  
 

SKLEPA: 
 
Sprejme se predlog Odloka o proračunu občine Šenčur za leto 2015 – prva 

obravnava, s priloženimi prilogami.   
 
Pri glasovanju je bilo prisotnih 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 
 

Ad.5 

 
Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2015 – prva obravnava, je 
obrazložil strokovni sodelavec, g. Kavčič.  

Povedal je, da se z določbami Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti ureja ravnanje s stvarnim premoženjem samoupravnih lokalnih skupnosti in 
evidence nepremičnega premoženja. Zakon velja za vse upravljavce in uporabnike stvarnega 

premoženja samoupravnih lokalnih skupnosti. 
Postopke ravnanja s stvarnim premoženjem samoupravnih lokalnih skupnosti podrobneje ureja 
Uredba o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti. 

Postopki ravnanja s stvarnim premoženjem samoupravnih lokalnih skupnosti se lahko izvedejo 
le, če je stvarno premoženje vključeno v letnem načrtu, ki pa se lahko med letom dopolnjuje. 
Zaradi dolgotrajnosti postopkov ravnanja s stvarnim premoženjem se predvideva, da vso 
napovedano ravnanje ne bo v celoti realizirano v letu 2015 in se predvideva prenos ravnanja s 

stvarnim premoženjem v leto 2016. 
V skladu z zakonskimi določili je župan dolžan enkrat letno poročati svetu o realizaciji načrta 
ravnanja s stvarnim premoženjem občine. 

 
Glede na navedeno Občinskemu svetu Občine Šenčur predlagamo, da Načrt ravnanja s 
stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2015 obravnava in ga v predlagani vsebini 

sprejme. 
 
Svetnikoma je bilo v razpravi pojasnjeno vprašanje, nato je župan v potrditev predlagal 

naslednji  
 
SKLEP: 

 
Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2015 – 
prva obravnava.  

 
Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 

 
Ad.6 

 

5. dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2014 je obrazložil 
strokovni sodelavec, g. Kavčič in povedal, da je občinski svet Občine Šenčur z namenom in 
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ciljem zagotavljanja in izpolnjevanja javnega interesa za leto 2014 sprejel Načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Šenčur (v nadaljevanju načrt), ki je bil sprejet na 23. seji 
občinskega sveta, dne 20.12.2013, na 24. seji, dne 05.03.2014, 1. dopolnitev načrta, na 25. 
seji, dne 09.04.2014, 2. dopolnitev, na 26. seji, dne 04.06.2014, 3. dopolnitev in na 28. seji, 

dne 25.09.2014, 4. dopolnitev. Od sprejetja načrta so se pojavile dodatne potrebe po 
razpolaganju s premičnim premoženjem in obremenjevanju s stvarnimi pravicami.  
V skladu z Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti, se 

lahko načrt med letom dopolnjuje z dopolnitvami, ki jih sprejme občinski svet. 
Cilj predlaganega gradiva je, da bo Občina Šenčur v letu 2014 s peto dopolnitvijo načrta 
zasledovala javni interes urejanja stvarnega premoženja.  

Postopek razpolaganja za posamezno premičnino premoženje oz. obremenjevanje s stvarnimi 
pravicami se lahko izvede le, če je vključeno v načrt. 
Premično premoženje, ki ga noben upravljavec trajno ne potrebuje za opravljanje svojih nalog 

je potrebno prodati, ga oddati v najem ali na drug način zagotoviti njegovo gospodarno rabo. 
Ker ob pripravi načrta ni bilo mogoče predvideti premoženja za prodajo oz. obremenjevanje s 
stvarnimi pravicami in zaradi okoliščin na trgu, ki narekujejo hiter odziv, je občinska uprava 

pripravila predlog za peto dopolnitev načrta. 
 
Pristojnost Občinskega sveta Občine Šenčur je, da v skladu s Statutom Občine Šenčur odloči o 

odtujitvi premičnin. Pregled premoženja, ki je predviden za odtujitev in obremenitev je 
naveden v pregledu pete dopolnitve načrta. 
G. Kavčič je v dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem dodatno predlagal 

vključitev dveh parcel in sicer parc. št. 1051/57 in 1051/58, obe k.o Visoko, last Marjana 
Kuharja. Gre za brezplačni prenos ceste na občino.  
 
Po razpravi je župan na glasovanje predlagal sledeč  

 
SKLEP: 
 

Sprejme se 5. dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur 
v letu 2014. 
 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
  

 

 

Ad.7 

 

Predlog sklepa o izvzemu iz javnega dobra je obrazložil strokovni sodelavec, g. Kavčič.  
Obrazložil je, da so zemljišča parc. št. 1902/4, zemljišče v izmeri 292 m2, parc. št. 1902/22, 

zemljišče v izmeri 815 m2, parc. št. 1902/26, zemljišče v izmeri 47 m2, parc. št. 1902/27, 
zemljišče v izmeri 55 m2 in parc. št. 1902/32, zemljišče v izmeri 51 m2, vse k.o. 2119 – 
Šenčur, pred rekonstrukcijo ceste predstavljala javno cesto, sedaj pa že daljše obdobje ne 

služijo več javni rabi, ampak jih ob gradnji ceste (Šenčur - Voklo) uporabljajo izključno 
neposredni mejaši. Z izvzemom iz javne rabe bi bila dana možnost ureditve zemljiškoknjižnega 
stanja z dejanskim stanjem. Občina Šenčur bo z lastniki sosednjih zemljišč sklenila prodajno 

pogodbo. 
 
Zato predlagamo, da se zemljišča parc. št. 1902/4, zemljišče v izmeri 292 m2, parc. št. 

1902/22, zemljišče v izmeri 815 m2, parc. št. 1902/26, zemljišče v izmeri 47 m2, parc. št. 
1902/27, zemljišče v izmeri 55 m2 in parc. št. 1902/32, zemljišče v izmeri 51 m2, vse k.o. 2119 
– Šenčur: 
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- izvzamejo iz javnega dobra inna njih vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in 

se ji tako omogoči  
- razpolaganje s temi zemljišči. 

 

Svetniki o besedilu predloga niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal sledeč 
  
SKLEP: 

 
Sprejme se Sklep o izvzemu iz javnega dobra.  
 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 
 

Ad.8 

 

Obrazložitev točke o prevzemu upravljanja športne dvorane Šenčur je podala tajnica  

Občine, ga. Cankar, ki je povedala, da je bilo od leta 2003 upravljanje in uporaba športne 
dvorane v Šenčurju preneseno na Osnovno šolo Šenčur s sklepom občinskega sveta in s 
sklenjeno pogodbo. 

Večnamenska športna dvorana je bila zgrajena z osnovnim namenom, da se zagotovi 
delovanje športne vzgoje učencev osnovne šole in predšolskih otrok. Poleg tega pa je objekt 
namenjen tudi zagotavljanju pogojev za vadbo in tekmovanje športnih klubov in društev v 

občini ter za rekreacijo in za kulturne in družbene prireditve. 
S spremembo upravljanja bo osnovni namen za potrebe osnovne šole še vedno zagotovljen in 
nespremenjen, zagotovljena bo le večja transparentnost prihodkov in odhodkov športne 

dvorane.   
Hkrati bo Občina Šenčur s prevzemom športne dvorane v upravljanje od Osnovne šole Šenčur 
zaposlila vzdrževalca športne dvorane.  

 
V razpravi so bila svetniku g. Grašiču pojasnjena zastavljena vprašanja, svetnik g. Kozelj pa 
je v izogib dvomom o poslovanju športne dvorane predlagal, da se v zvezi z poslovanjem 

dvorane pripravi poročilo o stroških in prihodkih v prihodnjem letu in se o tem poroča na eni 
izmed sej občinskega sveta.  
 

Župan je nato v potrditev predlagal naslednja 
 
 

SKLEPA:  
 
1. Občinski svet Občine Šenčur se seznani, da Občina Šenčur s 01.01.2015 

prevzema v upravljanje in uporabo večnamensko športno dvorano v Šenčurju.  

2. Občina Šenčur s 01.01.2015 zaposli vzdrževalca športne dvorane. 
 
Pri glasovanju je bilo prisotnih 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

  
 

Ad.9 

 
Imenovanje Nadzornega odbora in odborov ter komisij občinskega sveta 
 

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Kozelj je povedal, da je 
v predpisanem roku na podlagi poziva za posredovanje predlogov za kandidate delavnih teles 
na občinsko upravo prispelo 83, v roku vloženih predlogov. Potrebno število kandidatov v vseh 
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odborih in komisijah, ter nadzornem odboru je 49. Vseh odborov in komisij je 10 ter Nadzorni 

odbor. Občinski svet prav tako imenuje Svet uporabnikov javnih dobrin ter kandidata za člana 
Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu.  
Pristojnost Komisije je, da v skladu z določili Statuta Občine Šenčur izmed članov občinskega 

sveta in drugih občanov predlaga v delovna telesa 3 oz. 5 članov tako, da je lahko največ 
polovica članov posameznega delovnega telesa izmed drugih občanov. Predsednike delovnih 
teles Komisija predlaga izmed članov občinskega sveta, razen za Nadzorni odbor, ki svojega 

predsednika izvoli sam izmed svojih članov.  
 
Predsednik g. Kozelj je izrazil mnenje, da se pri pripravi predlogov prvenstveno upošteva 

pripravljenost in usposobljenost kandidatov za delo v posameznem delovnem telesu.  
Komisija je v nadaljevanju na osnovi prispelih predlogov in ob upoštevanju prej navedenih 
kriterijev po izčrpni razpravi pripravila naslednje predloge sestave delovnih teles občinskega 

sveta Občine Šenčur, kot sledi:  
 
 

1. Predlog kandidatov za člane Odbora za javno infrastrukturo:  
 

 Za predsednika:  

- Sebastian Mohar , SLS  
 

 Za člane:  

- Roman Udir, Lista ViD 
- Aleš Perič Močnik, SDS 
- Branko Zorman, SMC 
- Matevž Žiberna, Mladi za Občino Šenčur  

 
 

2. Predlog kandidatov za Odbor za kulturo  

 
Za predsednika: 

- Aleksander Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo  

 
Za člane : 

- Miro Peternel, SDS 

- Slavka Weisseisen, Lista ViD 
 
 

3. Predlog kandidatov za Odbor za mladino  
 

Za predsednika: 

- Aleš Perič Močnik, SDS 
 
      Za člane:  

- David Štrajhar, Lista ViD 
- Urška Dolinar, SLS 

    - Jan Krajger, Mladi za občino  

- Aleksander Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo  
 
 

4. Predlog kandidatov za Odbor za prostorski razvoj  
 

Za predsednika: 
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- Mirko Kozelj, SDS 

Za člane:  
- Matjaž Podjed, Lista ViD 
- Tatjana Perčič, SLS 

- Bojan Jurančič, SLS 
- Ivan Tičar, NSi 

 

 
5. Predlog kandidatov za Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo   

 

Za predsednico:  
- Vida Tičar Rebolj, NSi 

 

Za  člane:  
- Nuša Bašelj Jagodic, SDS 
- Franci Podjed, SLS 

- Tatjana Perčič, SLS 
- Domen Kern, Mladi za občino Šenčur  
 

 
6. Predlog kandidatov za Odbor za šport 

 

Za predsednika:  
- Jan Krajger,  Mladi za občino  
 
Za člana: 

- Jože Regina, SDS 
- Sašo Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo 
 

 
7. Predlog kandidatov za Odbor za družbene dejavnosti 

 

Za predsednika:  
- Aleš Perič Močnik, SDS  

 

Za člane:  
- Vanja Umnik, SLS 
- Damjana Pečnik, Nestrankarska lista za šport in kulturo 

- Janja Pavlič, SD 
- Mirjana Čemažar, SD 
 

 
8. Predlog kandidatov za Odbor za gospodarstvo  

 

Za predsednika: 
- Bojan Jurančič, SLS  

 

Za člane:  
- Andreja Pintar, SDS 
- Valerij Grašič, NSi 

- Branko Zorman, SMC 
- Janja Pavlič,  SD 
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9. Predlog kandidatov za Komisijo za priznanja   
 

Za predsednico:  

- Vanja Umnik, SLS 
 
Za člane:  

- Nuša Bašelj Jagodic, SDS 
- Roman Pintar, SDS 
- Vida Tičar Rebolj, NSi 

- Franc Perčič, SMC 
 

 

10. Predlog kandidatov za Statutarno pravno komisijo  
 
 Za predsednika:   

- Simon Kuhar, Lista ViD 
 

Za člane: 

- Rajko Šimunkovič, Lista ViD 
- Anja Pušavec, Mladi za občino  

 

 
11. Predlog kandidatov za Nadzorni odbor 

 
 

- Za člane: 
- Rajko Šimunkovič, Lista ViD 
- Tatjana Kristanc, SDS 

- Antonija Pungerčar, SMC 
- Ciril Sitar, SD 
- Aleksander Kozina, SLS  

 
 

12. Na osnovi veljavnih predpisov občinski svet imenuje tudi Svet uporabnikov 

javnih dobrin. Zato Komisija predlaga sledečo sestavo Sveta uporabnikov 
javnih dobrin: 

 

Za predsednico: 
- Dragica Urekar, Lista ViD 
 

Za člane:  
- Tanja Rupnik, SDS 
- Aleksander Kozina, SLS 

 
 
Predlog je bil SOGLASNO sprejet. 

 
 

13. Prav tako na osnovi veljavnih predpisov občinski svet določi tudi kandidata za 

imenovanje v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, zato Komisija v 
ta namen predlaga Andrejo Pintar . 
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Kandidatka za SPV: 
- Andreja Pintar, SDS 
 

Predsednik Komisije g. Kozelj je v nadaljevanju občinskemu svetu predlagal, da za 
imenovanje Nadzornega odbora in delavnih teles občinskega sveta sprejme naslednja pravila: 
 

Pravila za imenovanje predsednikov in članov odborov in komisij 
 

1. Člane Nadzornega odbora ter predsednike in člane komisij in odborov 

občinskega sveta se imenuje z javnim glasovanjem. 
2. Glasuje se o skupni kandidatni listi za posamezno komisijo in posamezni 

odbor ter za Nadzorni odbor . 

3. Če kandidatna lista ni dobila večino oddanih glasov navzočih svetnikov se 
opravi posamično glasovanje o vseh predlaganih kandidatih. 

4. Če s posamičnem glasovanjem predsednik ali posamezni član ni imenovan, 

se določi odmor. V odmoru Komisija za mandatna vprašanja volitve in 
imenovanja zbere nove predloge od članov sveta ali predlaga preložitev 
imenovanja na naslednjo sejo. 

 
Pravila so bila s 16 člani SOGLASNO sprejeta.  
 

Nadalje je župan odprl razpravo na posredovane predloge, v kateri je g. Grašič dal tri  
pripombe. Povedal je, da so nekateri predlogi v nasprotju s Statutom in Poslovnikom občine. 
To je predlog za g. Šimunkoviča, ki je hkrati predlagan v Nadzorni odbor in Statutarno pravno 
komisijo, predlog za g. Kozino, ki je hkrati predlagan v Nadzorni odbor in Svet uporabnikov 

javnih dobrin ter predlog za g. Žiberno, ki je predlagan v Odbor za javno infrastrukturo.  
Glede imenovanja hkrati v Nadzorni odbor in v Statutarno pravno komisijo bo Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ponovno preverila skladnost imenovanja in  se bo  

v primeru neskladnosti z zakonom in poslovnikom glede imenovanja člana Statutarno pravne 
komisije ponovno odločalo na naslednji seji.  
 

Župan je pojasnil, da noben predpis ne omejuje kandidature g. Žiberne, ki je predlagan v 
omenjeni odbor,  saj o ničemer ne odloča, temveč le daje občinskemu svetu mnenja in 
predloge. Občinska uprava bo preverila nezdružljivost imenovanja v odboru  glede na 

sorodstvo  tudi pri KPK  in z odgovorom seznanila občinski svet.   
 
Glede na povedano, je župan umaknil predlog za g. Kozino, ki je bil predlagan v Svet 

uporabnikov javnih dobrin. Namesto njega je g. Grašič - NSi predlagala g. Aleša Lebarja. 
 
Ostali svetniki na predloge delovnih teles niso imeli pripomb, zato je župan v potrditev 

predlagal naslednji  
 
SKLEP: 

 
Sprejmejo se odbori in komisije v naslednji sestavi:  
 

 
1. Odbor za javno infrastrukturo:  

 

 Za predsednika:  
- Sebastian Mohar , SLS  
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 Za člane:  

- Roman Udir, Lista ViD 
- Aleš Perič Močnik, SDS 
- Branko Zorman, SMC 

- Matevž Žiberna, Mladi za Občino Šenčur  
 

Predlog je bil sprejet s 14 glasovi ZA in z 2 glasovoma PROTI.  

 
2. Odbor za kulturo  

Za predsednika: 

- Aleksander Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo  
Za člane : 
- Miro Peternel, SDS 

- Slavka Weisseisen, Lista ViD 
 
 

Predlog je bil sprejet s 15 glasovi ZA in z 1 glasom PROTI.  
 
3. Odbor za mladino  

Za predsednika: 
- Aleš Perič Močnik, SDS 

 

Za člane:  
- David Štrajhar, Lista ViD 
- Urška Dolinar, SLS 
- Jan Krajger, Mladi za občino  

- Aleksander Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo  
 

Predlog je bil sprejet s 15 glasovi ZA in z 1 glasom PROTI.  

 
4. Odbor za prostorski razvoj  
 

Za predsednika: 
- Mirko Kozelj, SDS 

 

Za člane:  
- Matjaž Podjed, Lista ViD 
- Tatjana Perčič, SLS 

- Bojan Jurančič, SLS 
- Ivan Tičar, NSi 

 

Ga. Tičar se je zaradi konflikta interesov izločila iz glasovanja tako, da je glasovalo 
15  svetnikov.  
 

Predlog je bil sprejet SOGLASNO s 15 glasovi ZA.  
5. Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo   
 

Za predsednico:  
- Vida Tičar Rebolj, NSi 

 

Za  člane:  
- Nuša Bašelj Jagodic, SDS 
- Franci Podjed, SLS 
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- Tatjana Perčič, SLS 

- Domen Kern, Mladi za občino Šenčur  
 
Ga. Tičar Rebolj se je zaradi konflikta interesov izločila iz glasovanja tako, da je 

glasovalo 15  svetnikov.  
 
Predlog je bil sprejet SOGLASNO s 15 glasovi ZA.  

 
 
6. Odbor za šport 

 
Za predsednika:  
- Jan Krajger,  Mladi za občino  

 
Za člana: 
- Jože Regina, SDS 

- Sašo Gašperlin, Nestrankarska lista za šport in kulturo 
 

Predlog je bil sprejet s 15 glasovi ZA in z 1 glasom PROTI.  

 
7. Odbor za družbene dejavnosti 

 

Za predsednika:  
- Aleš Perič Močnik, SDS  

 
Za člane:  

- Vanja Umnik, SLS 
- Damjana Pečnik, Nestrankarska lista za šport in kulturo 
- Janja Pavlič, SD 

- Mirjana Čemažar, SD 
 
Predlog je bil sprejet s 15 glasovi ZA in z 1 glasom PROTI.  

 
8. Odbor za gospodarstvo  
 

Za predsednika: 
- Bojan Jurančič, SLS  

 

Za člane:  
- Andreja Pintar, SDS 
- Valerij Grašič, NSi 

- Branko Zorman, SMC 
- Janja Pavlič,  SD 

 

Predlog je bil sprejet s 15 glasovi ZA in z 1 glasom PROTI.  
 
9. Komisija za priznanja   

 
Za predsednico:  
- Vanja Umnik, SLS 

 
Za člane:  
- Nuša Bašelj Jagodic, SDS 
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- Roman Pintar, SDS 

- Vida Tičar Rebolj, NSi 
- Franc Perčič, SMC 

 
  Predlog je bil sprejet SOGLASNO s 16 glasovi ZA .  
 
10. Statutarno pravna komisijo  

 
 Za predsednika:   

- Simon Kuhar, Lista ViD 

 
Za člane: 

- Rajko Šimunkovič, Lista ViD 

- Anja Pušavec, Mladi za občino  
 
Predlog je bil  SPREJET s 14 glasovi ZA in z 2 glasovoma PROTI. 

 
11. Nadzorni odbor 
 

Za člane: 
- Rajko Šimunkovič, Lista ViD 
- Tatjana Kristanc, SDS 

- Antonija Pungerčar, SMC 
- Ciril Sitar, SD 
- Aleksander Kozina, SLS  

 

Predlog je bil  SPREJET s 14 glasovi ZA in z 2 glasovoma PROTI. 
 
12. Svet uporabnikov javnih dobrin: 

 
Za predsednico: 
- Dragica Urekar, Lista ViD 

 
Za člane:  
- Tanja Rupnik, SDS 

- Aleš Lebar, NSi 
 
Predlog je bil sprejet SOGLASNO s 16 glasovi ZA . 

 
13. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
 

Kandidatka za SPV: 
- Andreja Pintar, SDS 
 

Predlog je bil sprejet SOGLASNO s 16 glasovi ZA. 
 

 

 
 
 

 
Ad. 10 
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Pobude in vprašanja: 

 G. Grašič predlaga, da je zapora pred pokopališčem,  pred 1. novembrom, odprta vsaj en 
teden. 

G. Puhar pojasni, da je bila trava okoli mrliških vežic večkrat uničena in okolica 
poškodovana, zato smo postavili stebričke. Problem bomo poskušali rešiti z nabavo 
samokolnic, ki bodo označene z občinskim grbom.  

 Ga. Umnik pove, da je želja staršev, da bi bila igrišča ob šolah odprta.  
Župan odgovori, da bomo možnost odprtja igrišč proučili.  

 G. Perič pove, da v spodnjem delu Šenčurja rabimo igrišče za otroke. Sprašuje, ali je 

možno pobude in vprašanja posredovati na občinsko upravo, kot v preteklosti;. 
Župan pojasni, da pobude in vprašanja svetniki lahko že pred sejo posredujejo na občinsko 

upravo in bomo nanje odgovorili na seji Občinskega sveta.  
 Ga. Weisseisen vprašuje, ali je možna legalizacija uvoza na avtocesto v Vogljah.  

Župan pojasni, da je uporaba ceste dovoljena samo za lastnike zemljišč. To ni državna 
cesta in je ni možno legalizirati.  

 Ga. Bašelj Jagodic daje pobudo za izvedbo drsališča na prostem v Športnem parku Rapa 

na Visokem, kjer bi se napeljala voda iz Kokre, na betonskem igrišču. 
Župan pojasni, da  je pobuda dobra, toda denarja v proračunu  tudi za prihodnje leto še 
ni.  

 Ga. Čemažar je posredovala konkretne stroške obratovanja drsališča. 
 

  
 
Pred zaključkom seje je župan svetnike povabil na prireditve, ki se bodo vršile v decembrskem 
času, se  zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 20.05 uri.  

  
 

 

Zapisala:  
Damjana Kastelic l.r 

                         Župan:  

                                  Ciril Kozjek  l.r  


